



THE GOVERNMENT OF THE HONG KONG SPECIAL ADMINISTRATIVE REGION  
ELECTRICITY (REGISTRATION) REGULATIONS (CAP. 406 SUB. LEG.)

REGULATION 11

香港特別行政區政府

電力(註冊)規例(第406章, 附屬法例)

第11條

CERTIFICATE OF REGISTRATION OF ELECTRICAL CONTRACTOR

電業承辦商註冊證明書

Registration Number: 013658

註冊號碼



Certificate valid from: 20-Jan-2020 until: 19-Jan-2023

本證明書有效期由: 至:

HOMCARE SPECIALTY LIMITED

I hereby certify that of (address) FLAT C, 11/F., CHEUNG KONG FACTORY BUILDING,  
NO. 6 CHEUNG YEE STREET, LAI CHI KOK, KLN

is registered as an electrical contractor and has been included in the register of registered electrical contractors kept under Regulation 10(1) of the Electricity (Registration) Regulations (Cap. 406 Sub. Leg.).

香港屋宇發展有限公司

本人茲證明 九龍荔枝角長義街6號長江工廠大廈11樓C室  
地址

已註冊為電業承辦商, 並列入已註冊電業承辦商之註冊紀錄冊內, 該紀錄冊乃根據電力(註冊)規例(第406章, 附屬法例)第10(1)條的規定備存。

K.C. LAU

for Director of Electrical and Mechanical Services

機電工程署署長(劉繼忠 代行)

05-Feb-2020

Date  
日期

Note:—  
備註:

Renewal application must be made within one to four months prior to expiry date. A person whose registration is suspended or cancelled shall return his registration certificate and all issued copies to the Director within 1 week after the date shown on the notification of suspension or cancellation.

續期申請需在有效日期屆滿前一至四個月內提交。任何人被取消或暫時中止註冊, 須自取消或暫時中止註冊的通知書上所示日期起計1星期內, 將他的註冊證明書及由署長發出的所有副本交還給署長。



C119640

C 119640